
ODBOR ZA GRADNJO STANOVANJ

Nemo SGP Grosuplje
Na zadnji seiji odbora za

gradnjo stanovanj pri samo-
upravni stanovanjski skupno-
sti so obravnaivali vrsto dru-
žbanih dogovorav. Ko so
razpravijali o prvem, fci govo-
ri o ablikavanjiu cen v soses-
ki BS — 7, so podpiHi mnen-
je izvršnega odbora o tem,
da je cena nekoliko pravisoka
in steleniU, da je pred podpi
som tsreba izvedetd še paroči
Ito strokoOTiih služb.

Predsednik iavršitaega od-
bona Franc Pirc je precllagal,
naj razpravo o družbemem

dogovoru o nadogaii pri sa
moupravnem sporazumevanju
m združevanju sredstev za
gradnjo domav za učence tn
študente do leta 1980 umak-
nejo z doevnega reda. Stalliš-
če izvršilnega odbora <repu-
Miiišlke konfereaice SZDL je
namreč tako, da je treba do-
kument bolje obdelati. Zato
pa je bila zedo žiivahna raz-
prava o osnutiku družbenega
dogavora o odstranjevanjti
barak v Ljubljani, ki so ga vsi
člani odbora boplo pozdravi-
li. Menjli so tudi, da bi mo-
rala v program tega dokuroen-
ta zajetd tudi odstranitev ba.
rak v Dečkovi ulici, ki je bi-
la letos.

Obravnavali so tudi vlogo
Ljubljanske banke, kd je za-
prosila za mnenje glede do-
datnega kreditiranja sploš-
nega gradbenega podjetjs
Grosuplje, ki gradi bežigraj-
sko sosesko BO 5/1. Spomla-
di so namreč že odobrlli kre-
dit v višini 20 mdlijnov dd-
narjev, zdaj pa so zaprosiju
še za novih 5 milijonov din.
Stanovamjska skupmost, ki si-
cer dobro sodeluje z Ljubljan-
sko banko, m dala svojega
mnenja niti glede prvega
zneska, ker SGP Grosuplje
kljub temu, da gradi v naši
občina, s stanovanjsko skup-
nost(jio sploh ne sodeluje. Ta.
ko jfih niso obvestili ne o

tem, koiiko stanovanj bodc
zgradild in kdaj bodo nared
ne o cemah in dirugih podat
kih o stavbah oto Vodovoetn:
oesti. Zato so čteni odbor«
sklenili, da bodo najpre
stopili v stik z SGP Grosu
plje, se pogovorili o njiboverr
delu in nadrtih iai šele poterr
bodo banki posredovali mne
nje glede dodatnega kredita


